
  

 

 

 

 

 

 

Interpellation  

Nordmaling 2021-08-31 

Hur ser planerna ut för Neurorehab Sävar? 

Innan sommaruppehållet debatterades framtiden för Neurorehab Sävar i regionfullmäktige.  Några 

funktionsrättsorganisationer bjöd även in politiska partier och tjänstepersoner till ett möte. 

Förhoppningen efter detta möte var att politik och tjänstepersoner skulle ta till sig av den kunskap 

och kompetens i frågan som inbjudande funktionsrättsorganisationer förmedlade och att region 

Västerbotten i det fortsatta utredningsarbetet skulle stämma av med funktionsrätt. 

Mina frågor till hälso-och sjukvårdsnämndens ordförande Anna-Lena Danielsson (S) är: 

- Hur fortskrider utredningsarbetet kring Neurorehab Sävar? 

- Hur ser samarbetet med funktionsrätt ut i denna process? 

  

Maria Lundqvist-Brömster (L) 

 


